
 

 

Proces-verbaal van het Bestuursorgaan (BO) van 18 april 2023 
 
Aanwezig:  
Christophe Denayer, voorzitter – CD  
Edward Bolluijt, bestuurder -  EB 
Patrick Celis, bestuurder –  PC  
Yves De Decker, bestuurder – YDD   
Mark De Zutter, bestuurder – MDZ 
Jeanne Gilleman, bestuurder – JG 
Jacques Lechat, bestuurder – JL  
Manou Van der Brempt, ondervoorzitster – MVB 
Christoph Van Dessel, Algemeen Directeur – CVD 
 
Geëxcuseerd: 
Ilse Haest, bestuurder – IH  
Leo Lucas, bestuurder – LL 
Mathieu Verly, bestuurder – MV 
 
Uitgenodigd (agendapunten 1 en 2): 
Cindy Vanduffel – Sporttechnisch coördinator 
Sébastien Michielsen – Hockey Development Manager 
 
De voorzitter opent om 19u20 de vergadering van het Bestuursorgaan, die in het Center 
of excellence wordt gehouden. Hij verwelkomt de bestuurders en de 2 VHL-
medewerkers Cindy Vanduffel en Sébastien Michielsen. 
 

1. G-hockey 
Cindy Vanduffel krijgt het woord. Zij presenteert een volledig beeld van G-hockey in 
Vlaanderen en de nationale ploegen: 

 Ontstaan en huidige ledenaantallen, de organiserende clubs; 

 Inzicht in de wijze waarop de VHL ondersteunend werkt bij de opstart van een 
G-hockey werking in een club, én daarna (zoals bij de subsidiedossiers); 

 De activiteiten die we jaarlijkse organiseren; 

 Objectieven op korte en lange(re) termijn; 

 De hele werking rond de Red Giants; 

 De relatieve zwaktes en de ‘bedreigingen’; 
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De bestuurders stellen een aantal vragen die door Cindy beantwoord worden. Ze doen 
ook enkele suggesties zoals bijv. het voorzien van starterspakketten voor clubs. Een 
bestuurder vraagt daarnaast te waken over het risico af te glijden naar een te 
competitief karakter m.b.t. de Red Giants. 
De voorzitter bedankt Cindy voor haar presentatie en feliciteert haar voor hetgeen sinds 
2012 reeds werd gerealiseerd. Hij onderstreept nogmaals het belang van inclusie en 
moedigt Cindy aan haar inspanningen door te zetten. Het voltallige BO bevestigt dat de 
ze de vraag naar de nodige fondsen steeds zal ondersteunen. 
 

2. Club infrastructuur 
Sébastien Michielsen krijgt het woord. Hij presenteert een ‘stand van zaken’ m.b.t. de 
infrastructuur in de clubs: 

 Huidige reglementering rond de goedkeuring van de velden, met de huidige 
analyse van de VHL-clubs; de (30-tal) velden met een vervallen FIH of KBHB-
certificaat moeten zich in regel stellen tegen aanvang van het seizoen 2023-2024 
(Sébastien contacteert de clubs); 

 Huidige reglementering rond de veldverlichting (clubs moeten zich in orde 
stellen tegen aanvang van het seizoen 2024-2025), en het al dan niet upgraden 
van 250 lux naar 300 lux voor alle divisies (zoals reeds van toepassing voor 
eredivisie). De collega’s van de LFH willen een reeds eerder goedgekeurde 
aanpassing mogelijk herzien (upgrade van 250 lux naar 300 lux i.p.v. naar 350 
lux) indien de VHL dezelfde norm hanteert, om zo uniformiteit te creëren. De 
LFH beraadslaagt hierover op 15 mei 2023. Het BO van de VHL vraagt Sébastien 
ondertussen om meer informatie te bekomen: wat doen andere landen (NL in 
het bijzonder) en welke zijn de ‘objectieve’ argumenten voor 250/300/350 lux? 

 
3. Index jeugdcompetities 

Zoals bij de lancering van de index beloofd, doen we elk jaar een grondige analyse van 
de index. Op basis van de bevindingen van het afgelopen seizoen willen we de index 
verder optimaliseren en leggen we volgende aanpassingen voor: 

• Berekening op 14 spelers i.p.v. 11; 
• Indien te weinig spelers ingevuld: een nul-waarde toepassen i.p.v. een 

automatische ‘degradatie’ naar 1 divisie lager; 
• Spelers die in BL of OL Nationaal spelen krijgen een bonus afhankelijk van 

#wedstrijden i.p.v. op basis van de resultaten van het team; 
• Impact historiek wordt aangepast: laatste seizoenen zullen zwaarder 

doorwegen; 
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• Spelers die minder dan 5 wedstrijden gespeeld hebben zullen geen index 
krijgen in de berekening; 

 
Sébastien geeft aan dat er nog verder onderzoek zal worden gedaan om te bepalen hoe 
we een nieuwe speler een index toekennen. Opties zijn: 

 Gemiddelde Player Index (huidige methode); 
• Percentile Player Index (25%); 
• Percentage Team Index (80%); 
• Vaste waarde (1000); 

Ook voor Indoor worden nu de nodige stappen gezet om de index te kunnen invoeren 
vanaf het seizoen 2023-2024. 
 
De voorzitter bedankt Sébastien voor de presentatie. 
Daarna verlaten Cindy en Sébastien de vergadering. 
 

4. Goedkeuring Proces-verbaal (PV) 
De bestuurders keuren het PV van de vergadering van 15 feb 2023 unaniem goed. 
 

5. Forecast 2023 
De algemeen directeur komt terug op de fout in het budget 2023 zoals die werd 
voorgesteld aan de Buitengewone Algemene vergadering van maart. 
De oorsprong van de fout ligt in de ‘verkeerde’ statistiek die als basis genomen werd 
voor de berekening van de lidgelden: de niet-spelende senioren werden allen als 
‘spelend’ lid aangerekend, wat uiteraard niet correct is. 
Hij legt de maatregelen voor om dergelijke fouten in de toekomst te vermijden, zoals 
het vermelden van variaties in % bij elke bespreking van de cijfers. 
Hij stelt vervolgens een eerste forecast 2023 voor aan het BO, op basis van enkele 
nieuwe elementen, zoals bijkomende subsidies van Sport Vlaanderen aan 
opbrengstenzijde, en verlaagde kosten door het uitstellen van de vacature voor een 
bijkomend staflid (6 maanden i.p.v. 12 maanden). 
Zoals reeds eerder besproken zullen wij een geüpdatete forecast voorstellen aan de 
Algemene Vergadering van 17 juni 2023. 
In het kader van de opmerkingen van enkele clubs op de BAV van maart, vraagt het BO 
om een (nieuwe) analyse te maken van de boetes, en na te denken over de mechaniek 
ervan. 
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6. Verkiezingen van het Bestuursorgaan juni 2023 – Bestuurdersprofielen 

Zoals bepaald herziet het BO, elke 2 jaar en bij verkiezingen, het bestuurdersprofiel.  
De bestuurders hebben het huidige document geanalyseerd en bespreken mogelijke 
aanvullingen. Ze stellen voor om enkele kleine aanpassingen te doen, met name voegen 
zij graag toe dat kandidaat-bestuurders idealiter kennis en/of ervaring dienen te hebben 
in 2 bijkomende beleidsdomeinen (naast financieel beleid, juridisch advies, 
clubondersteuning, enz.) namelijk: human resources en duurzaamheid & ethisch beleid. 
Daarnaast bespreken zij de uitbreiding naar zgn. externe bestuurders. Na debat stelt het 
BO voor te wachten op de resultaten van de seminarie-dag rond het bestuur zoals die 
op 20 april 2023 gepland staat. 
Zij besluiten tot slot dat de andere elementen in het bestuurdersprofiel nog volledig up 
to date zijn; zij vragen de algemeen directeur dit mee te communiceren naar de clubs 
wanneer hij volgende week de oproep voor kandidaten lanceert. 
 

7. Varia 
CVD informeert het BO over de volgende punten: 

 Analyse van Competities (Gents, U19 vs U18, …): ungoing process; 

 Staffing (Lucas/Emily/dossier sporttechisch coordinator Sport Vlaanderen dat 
werd goedgekeurd + lancering van de vacature “Hockey Development 
Manager’); 

 CRM-systeem: het BO predikt voorzichtigheid o.b.v. een aantal negatieve 
ervaringen in de bedrijfswereld; 

 Het Academy Congres op 1 juli 2023 dat zich verder concretiseert:  
 Upgrade van de hockey academy day (professioneler); 
 Thematiseren binnen het project « activatie vrouwen in de sport »; 
 Samenwerking met Sticktogether (Sofie Gierts/Sven VD Abeele); 
 Communicatiecampagne rond project vrouwen in de sport (kapstok); 
 Sterke verhoging budget (Subsidies project (herallocatie -> goedkeuring), 

Vanuit andere projecten/academiën, Inkomprijs voor deelnemers); 
 

Alle agendapunten werden besproken, waarop de voorzitter de vergadering om 23u00 
beëindigt. De volgende vergadering van het BO staat gepland op dinsdag 16 mei 2023. 
 
 
Christophe DENAYER      Christoph VAN DESSEL 
Voorzitter       Algemeen directeur 


